

Title (en)
Package for suppositories.

Title (de)
Verpackung für Suppositorien.

Title (fr)
Emballage pour suppositoires.

Publication
EP 0587957 A1 19940323 (DE)

Application
EP 92810703 A 19920914

Priority
EP 92810703 A 19920914

Abstract (en)

There is proposed a package (P) for suppositories (S) which comprises a container part (1) and a lid part (2) which are welded and/or bonded to one another in such a manner that they surround a mould cavity (6) in an air-tight manner, and which can be detached from another by the application of a tensile force. At the same time, the container part (1) and the lid part (2) are welded and/or bonded to one another along a sealing seam (5) which extends along the edge (4) of the cavity (3) and has a width (w) which is smaller than the distance (x) of the edge (4) of the cavity (3) from the edge of the container part (1). In a preferred embodiment, the container part (1) is essentially formed as a half-shell having an approximately oblong shape and an approximately semicircular cross-section, and the lid part (2) is formed by an essentially planar, flexible covering film. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Verpackung (P) für Suppositorien (S) vorgeschlagen, welche ein Behälterteil (1) und ein Deckelteil (2) umfasst, die miteinander derart verschweisst und/oder verklebt sind, dass sie einen Formhohlraum (6) luftdicht umschließen, und welche durch Anwendung einer Zugkraft wieder voneinander lösbar sind. Dabei sind das Behälterteil (1) und das Deckelteil (2) entlang einer Siegelnah (5) miteinander verschweisst und/ oder verklebt sind, welche entlang des Randes (4) des Hohlraums (3) verläuft und eine Breite (w) aufweist, die kleiner ist als der Abstand (x) des Randes (4) des Hohlraums (3) vom Rand des Behälterteils (1). In einer bevorzugten Ausführungsvariante ist das Behälterteil (1) im wesentlichen als Halbschale von etwa oblonger Form und mit etwa halbkreisförmigem Querschnitt ausgebildet, und wird das Deckelteil (2) durch eine im wesentlichen plane und flexible Deckfolie gebildet. <IMAGE>

IPC 1-7
A61J 3/08; B65D 75/34

IPC 8 full level
A61J 3/08 (2006.01); **B65D 75/34** (2006.01)

CPC (source: EP)
A61J 3/08 (2013.01); **B65D 75/323** (2013.01); **B65D 75/327** (2013.01)

Citation (search report)
• [X] FR 2056902 A1 19710507 - POZZI FRANCO
• [Y] US 3078986 A 19630226 - MEYER USHKOW
• [A] FR 1067307 A 19540615

Cited by
DE102015218217A1; CN104968315A; EP0703157A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0587957 A1 19940323

DOCDB simple family (application)
EP 92810703 A 19920914